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Palautekysely vanhemmille - Laji

 



Palautekysely vanhemmille - Seuran sijainti

 



Palautekysely vanhemmille - Seura (Kaikki vastaajat)

• LeKi

• LeKi 1955 jääkiekko ry

• Lempäälän Kisa

• Leki

• Lempäälän Kisa

• Lempäälän Kisa LeKi

• Lempäälän kisa 1955 jääkiekko ry

• Leki

• LEKI

• Leki

• Lempäälän Kiekko

• Lempäälän Kisa ry

• LeKi



Palautekysely vanhemmille - Seura (Kaikki vastaajat)

• LeKi

• LeKi

• Lempäälän Kisa

• Lempäälän Kisa

• Lempäälän Kisa

• LEKI

• LeKi

• Lempäälän Kisa jääkiekko

• LeKi

• Leki 1955 jääkiekko

• Lempäälän kisa

• LeKi

• Leki



Palautekysely vanhemmille - Seura (Kaikki vastaajat)

• Leki

• Leki

• Leki

• Leki tytöt

• Leki 1955 jääkiekko ry

• Leki

• Leki

• Leki

• Lempäälän Kisa 1955 jääkiekko ry U14

• Leki

• Lempäälän kisa

• Leki

• Leki



Palautekysely vanhemmille - Seura (Kaikki vastaajat)

• Leki

• Leki

• Lempäälän Kiekko

• Leki

• Leki

• Leki

• Leki

• Leki

• Lempäälän Kisa

• LeKi

• Leki

• Lempäälän Kisa

• Lempäälän Kisa



Palautekysely vanhemmille - Seura (Kaikki vastaajat)

• Lempäälän Kisa

• Leki

• LeKi

• Leki U14

• Lempäälä, leki

• Lempäälän Kisa

• Leki

• LeKi 1955 Jääkiekko

• Lempäälän Kisa

• LeKi

• Leki

• Leki

• LeKi



Palautekysely vanhemmille - Seura (Kaikki vastaajat)

• LeKi

• Lempäälän kisa

• Lempäälän kiekko LeKi

• Lempäälän kiekko

• LeKi

• Leki 1955 jääkiekko

• LeKi1955

• Leki

• Leki

• Lempäälän Kisa 1955 jääkiekko ry

• Leki



Palautekysely vanhemmille - Onko seuranne Tähtiseura?

 



Palautekysely vanhemmille - Vastaaja

 



Palautekysely vanhemmille - Lapsen syntymävuosi

 



Palautekysely vanhemmille - Olen tyytyväinen lapseni ryhmän/ joukkueen toimintaan kokonaisuutena

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Lapseni ohjaajat ja valmentajat hoitavat tehtävänsä hyvin

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Lapseni ohjaajat ja valmentajat kannustavat lapsia kilpailutilanteissa hyvin

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Lapseni saama valmennus / ohjaus on laadukasta

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Ohjaajat ja valmentajat osaavat toimia hyvin lasten kanssa

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Lapseni  ohjaajat ja valmentajat ottavat ryhmän kaikki lapset riittävästi huomioon

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Otan asian puheeksi valmentajan kanssa, jos lastani kohdellaan huonosti 
seurassa.

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Lapseni  harjoitusmäärät ovat sopivia

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Lapsellani on kilpailu-/ ja ottelutapahtumia sopivasti

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Olen tyytyväinen lapseni mahdollisuuksiin osallistua / saada peliaikaa otteluissa/ 
kilpailuissa/ näytöksissä.

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Palautekysely vanhemmille - Lapseni harjoitukset ovat monipuolisia

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapseni muihin harrastuksiin suhtaudutaan positiivisesti

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapsi lähtee yleensä innostuneesti harjoituksiin

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapsi palaa harjoituksista kotiin innoissaan kokemastaan

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapsi haluaa osallistua mielellään kilpailuihin / otteluihin / näytöksiin

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapsi viihtyy omassa harjoitusryhmässä

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lastani ei ole kiusattu harjoituksissa

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapsi harjoittelee omaa lajia myös omatoimisesti

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapsi harrastaa oman lajin lisäksi viikoittain myös muita lajeja

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapseni liikkumisen viikoittainen kokonaismäärä on?

 



Nukkuu riittävästi (alle 7 v. 10-13 h, 7-12 v. 9-11 h, yli 12 v. 8-9 h)

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Syö säännöllisesti (aamupala, lounas,välipala,päivällinen, iltapala)

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Hoitaa kouluasiat hyvin

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Ei käytä päihteitä (tupakka, nuuska, alkoholi tai muut päihteet)

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Lapseni urheiluharrastuksesta aiheutuvat kokonaiskulut ovat kohtuullisia

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Saan riittävästi tietoa ryhmän/ joukkueen toiminnasta

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Löydän tarvittavan tiedon seuran nettisivuilta helposti

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Vanhempana minua kuunnellaan riittävästi päätöksistä, jotka koskettavat lastamme

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Ryhmämme pelisääntökeskustelut ovat olleet hyviä

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Sovittuja pelisääntöjä on ryhmässä/ joukkueessa noudatettu hyvin.

(1 = Täysin eri mieltä, 5 = Täysin samaa mieltä)



Mistä aiheesta toivoisit, että seuraavassa  pelisääntöpalaverissa keskusteltaisiin? (Kaikki vastaajat)

• Odotukset pelaaville nuorille ja käytössäännöt ja niieen noudattaminen. Näissä ei sinänsä vikaa, mutta voisi tehdä vielä viimeiset 5%:kin.

• Tämän joukkueen taival on ohi eli ei tulevia palavereja.

• Seuran ja joukkueenjohdon toiminnasta.

• Aktiivisuudesta ja asenteesta saisi antaa positiivista palautetta.

• Kuka päättää peluuttamisen ja milloin/miten/kuka siitä ilmoittaa?
Pelaajien keskinäinen ilmapiiri, miten toisista puhutaan selän takana (lapseni istui pukukopissa kun yksi joukkue"kavereista" puhui ikäviä tajuamatta lapseni kuulevan) ja 
kuinka saadaan kaikki pelaamaan joukkueelle.
Onko vanhemmat suoraan yhteydessä valmentajaan vai jojojen kautta?

• Valmennuksen ei saisi rakentaa omia dream teameja joukkueen sisälle ja tiedottaa siitä vain valikoiduille (oman ystäväpiirin) lapsille. Tämä näkyy esim, ylimääräisistä 
oheis harjoituksista, joista infotaan ainoastaan suppeaa porukkaa.

• Käyttäytyminen tapahtumissa

• Pelinohjaajien taso kovin vaihteleva vaikka pitäisi olla samat säännöt.

• Peliryhmien reilut/tasaiset jaot

• Toimihenkilöiden olisi hyvä sisäistää seuranlinjaus mitä tarkoitetaan kilpaurheiluun valmistavalla vaiheella. Nyt haettiin vain voittoa seuraavassa pelissä ja vain sillä oli 
merkitystä. Hyvin lyhytnäköistä toimintaa. Ajatus kaikkia poikia pitkäjänteisesti kehittavästä toiminnasta oli unohdettu. Nyt lapset oli jaettu kahteen kerrokseen. Toisessa 
toimihenkilöiden lapset, joihin panostettiin ja sitten on muut.



Mistä aiheesta toivoisit, että seuraavassa  pelisääntöpalaverissa keskusteltaisiin? (Kaikki vastaajat)

• Toimihenkilöiden olisi hyvä sisäistää seuranlinjaus mitä tarkoitetaan kilpaurheiluun valmistavalla vaiheella. Nyt haettiin vain voittoa seuraavassa pelissä ja 
vain sillä oli merkitystä. Hyvin lyhytnäköistä toimintaa. Ajatus kaikkia poikia pitkäjänteisesti kehittavästä toiminnasta oli unohdettu. Nyt lapset oli jaettu 
kahteen kerrokseen. Toisessa toimihenkilöiden lapset, joihin panostettiin ja sitten on muut.

• Ei väliä mistä keskustellaan jos säännöistä ei pidetä kiinni. Esim. Valmennus kertoi viime hetken kokoonpanojen ilmoituksen syyksi sen, että vanhemmat 
eivät ilmoita ajoissa pelureita tapahtumiin. Vanhemmat sitoutuivat ilmoittamaan viikkoa ennen,jotta valmennus voi vahvistaa kokoonpanot 6 pvä ennen 
tapahtumaa. Todellisuudessa vain vanhemmat sitoutuivat ilmoittamiseen, valmennus vahvisti kokoopanot edelleen vain päivä tai pari ennen tapahtumaa.



Muita terveisiä seuralle (Kaikki vastaajat)

• tyttökiekkoa voisi tuoda enemmän esiin mm. seuran somessa. Harjoitustapahtumia voisi olla enemmänkin tyttökiekossa.

• ISOT KIITOKSET

• Kiitos - LeKi on hybä seura harrastaa ja pidetäänhän liiallinen kilpailu pois alimmista ikäluokista, jotta on pelaajia riittävästi myöhempinä juniorivuosina. Tähän liittyen voi 
katsoa esimerkkiä seuran omasta historiasta ja verrata ikäluokkia ,2004-2007 vuonna 2008 syntyneisiin ja ajan saatossa niiden sisällä ja välillä tehtyjä päätöksiä.

• Loistava seura, jossa annetaan mahdollisuudet hoitaa koulutyönsä kiitettävästi.Harjoitukset voi jättää väliin koeviikon aikana kun valmennukselle ilmoittaa.Harvoja seuroja, 
joissa lapsi voi olla tasapainoinen ja ehjä.Kaikki osa-alueet helppo pitää balanssissa Harrastus, koulu, lepo, ravinto ja uni. Lapselle muodostuu minäkuva, jossa tuntee 
selviävänsä kaikesta, asiat on haasteita ja pienellä ponnistelulla kaikki haasteet voitetaan.Kaikista tärkein asia on, että lapsi otetaan huomioon ihmisenä, ei 
kertakäyttöisenä pelinappulana.

• Olin todella pettynyt siihen mitä LeKiU16 joukkueelle kävi loppukaudesta. Mielestäni säännöissä on kerrottu, että pelureita ei voi enää sarjojen lopussa peluuttaa 
vanhemmissa joukkueissa ja sen jälkeen palata omman ikäryhmään. Jos tätä vastoin sääntöjä peluuttamista ei olisi tapahtunut niin Leki olisi päässyt Suomi-sarjan 
loppupeleihin, koska sarjan lohkovoitto oli jo plakkarissa ennen viimeistä kovaa peliä. Kun protestilla 2 pistettä vietiin ja vikasta pelistä tappio niin oli todella karvas 
pettymys ainakin meidän pelurille. Näin ei missään nimessä olisi saanut käydä!

• Kausimaksujen suuruus on kohtuuton ottaen huomioon esim. Lempäälän jäähallin ja sen ympäristön kunnossapidon. Jäämaksujen yhtäläisyys verrattuna esim. 
Tampereen maksuihin olisi ymmärrettävämpää, jos se näkyisi tilojen kunnossa, mutta Lempäälän jäähalli on yksi huonoiten hoidettuja halleja, mitä olen nähnyt. LeKi U16 
joukkueenjohdon ja rahastonhoidon toiminta herätti epäilyksen epärehellistydestä ja omaan pussiin pelaamisesta. En suosittelisi seuraa kenellekään.

• Olisi tärkeää arvostaa myös ns. Keskitason pelaajia ja kohdella tasapuolisesti ja ylipäätään kohdata pelaajat, vaikka vanhemmat eivät olisikaan valmentajina tai 
joukkueenjohtajina.



Muita terveisiä seuralle (Kaikki vastaajat)

• Olisi tärkeää arvostaa myös ns. Keskitason pelaajia ja kohdella tasapuolisesti ja ylipäätään kohdata pelaajat, vaikka vanhemmat eivät olisikaan valmentajina tai 
joukkueenjohtajina.
Jos joukkueissa annetaan valmennuksen keskittyä enemmän kärkipelaajiin ja pelimahdollisuuksia näille enemmän, nämä keskitason pelaajat eivät saa yhtäläistä 
mahdollisuutta kehittyä. Usein he ovat kuitenkin niitä jotka kaikesta huolimatta jatkaa harrastamista omassa pikkuseurassa. Auttaisi siis seuraa, että panostetaan 
enemmän keskitasoon ja ei tapeta sitä innostuneisuutta ja hyvää asennetta heiltä.

• Maalivahtien ja kenttäpelaajien tasa-arvoinen kohtelu. Ei ole tasa-arvoista kertoa kenttäpelaajien osalta useampaa viikkoa aiemmin monen viikon kokoonpanot ja 
molareille kerrotaan pahimmassa tapauksessa vanhempien kysyessä edellisenä iltana. Samaan aikaan kaikille tieto pelin kokoonpanosta! Kyllä ne molaritkin tällä tasolla 
voi parin viikon päähän nimetä. Tämä toimii muissa lajeissa, joita meidän lapset harrastaa (futis kenttäpelaajana ja salibandy maalissa).
Useamman lajin mahdollistaminen seuran arvoissa, mutta ei täysin ongelmatonta. Suurin hankaluus ilmenee tällö hetkellä maalivahtien osalta. Täytyisi saada 
kokoonpanot tarpeeksi ajoissa, jotta pystyy luovimaan toisen harrastuksen kanssa aikataulut. Esim LeKin salibandyn puolella kokoonpanot tulee 2 viikkoa etukäteen, joten 
niihin sitoutuminen on haastavaa, jos tieto pelipaikasta tulee vasta edellisenä iltana.

• Mitä vastinetta ikäryhmien tulisi saada seuralta? Ainakaan junioripäällikön panostus ei käy mitenkään vaikka palkasta ilmeisesti puolet maksetaankin.

• Erinomaista valmentamista! Harjoitukset on hyvin suunniteltuja ja niissä on riittävästi valmentajia jotta ryhmät ei paisu liian isoiksi.

• Harrastus on kiva mutta melko hinnakas. Saattaa olla ettei siihen jatkossa ole mahdollisuuksia.

• Yksi jäävuoro lisää viikolle.

• Juniori päällikön selän takana oman piiri pieni pyörii näytelmän pyörittäminen ei ole seuran tai lasten etu. Paniikin lietsonta puskaradio tyylillä vanhempien kesken on 
erittäin haitallista ja saa aikaan ainoastaan sen, että uudelle kaudelle joukkueen muodostaminen on käytännössä mahdotonta ja sen toiminnan seurauksena jää nuoria 
vaille harrastusta erittäin kriittisessä ylä-aste iässä.



Muita terveisiä seuralle (Kaikki vastaajat)

• Juniori päällikön selän takana oman piiri pieni pyörii näytelmän pyörittäminen ei ole seuran tai lasten etu. Paniikin lietsonta puskaradio tyylillä vanhempien kesken on 
erittäin haitallista ja saa aikaan ainoastaan sen, että uudelle kaudelle joukkueen muodostaminen on käytännössä mahdotonta ja sen toiminnan seurauksena jää nuoria 
vaille harrastusta erittäin kriittisessä ylä-aste iässä.

• Joukkueenjohtaja on infonnut asioista erittäin hyvin.

• Ikäryhmän pelaajamäärä vähenee vuosi vuodelta lopettamisten vuoksi, yhteistyö vanhemman ja nuoremman ikäluokan kanssa pitäisi saada toimimaan saumattomasti ( 
pelit, yhteiset harjoitukset…). Tämä auttaisi kulujen hillitsemiseen. 150-200€/kk on lapsen harrastuksesta jo paljon ja vaikuttaa pelaajamäärään väistämättä.

• Toivoisin, että seuran toiminta olisi enemmän johdettu kokonaisuutena ja tulevan kauden suunnittelut aloitetaan ajoissa (käytännössä jo edellisen vuoden puolella, kun uus 
kausi alkaa toukokuussa).

• Täysin käsittämätöntä, että seuraan kuulumattomat henkilöt tiesivät jo joulukuussa, että Lekille ei tule U15 joukkuetta. "Ydinryhmä" oli valmistellut seurasiirtoja 
tulevaisuutta osalle pelaajista jo joulukuusta lähtien, muut saivat tietää vasta huhtikuussa.

• Kiitos hyvästä työstä

• Hyvää työtä!

• Hommat pelaa hyvin, halliyhtiölle terveisiä että vuorojen/tilojen hinnat jiiriin jos vertaa mansea

• Valmennus ja seuran junioritoiminnasta vastaavat eivät riittävän ajoissa alkaneet suunnittelemaan U15 joukkueen AAA muodostumista. Seuraan jää vain AA -joukkue kun 
pelaajat paniikissa hakivat muihin seuroihin. Valmennukseen kuuluvat henkilöt peluuttavat omia poikiaan kolmessa A:ssa ja Ilveksen yhteisillä treenijäillä. Ehdottomasti 
joukkueeseen valmennusta, joka EI ole pelureiden isä. Tasa-arvoisuus ei ole sama asia, kun isä valmentajien omat intressit ohjaavat pelikokoompanoja, harjoituksia ja 
tähtäimessä saada oma poika Tampereen isompiin seuroihin. Olen pettynyt siitä asti, kun pelurit luokiteltiin A, AA ja AAA -tasoryhmiin. Parannettavaa/kehitettävää on ensi 
vuoden U15 -joukkueessa.



Muita terveisiä seuralle (Kaikki vastaajat)

• Valmennus ja seuran junioritoiminnasta vastaavat eivät riittävän ajoissa alkaneet suunnittelemaan U15 joukkueen AAA muodostumista. Seuraan jää vain AA -joukkue kun 
pelaajat paniikissa hakivat muihin seuroihin. Valmennukseen kuuluvat henkilöt peluuttavat omia poikiaan kolmessa A:ssa ja Ilveksen yhteisillä treenijäillä. Ehdottomasti 
joukkueeseen valmennusta, joka EI ole pelureiden isä. Tasa-arvoisuus ei ole sama asia, kun isä valmentajien omat intressit ohjaavat pelikokoompanoja, harjoituksia ja 
tähtäimessä saada oma poika Tampereen isompiin seuroihin. Olen pettynyt siitä asti, kun pelurit luokiteltiin A, AA ja AAA -tasoryhmiin. Parannettavaa/kehitettävää on ensi 
vuoden U15 -joukkueessa.

• Kaikki tiedottaminen tapahtuu liian hitaasti. Monesti syytetään tästä halliyhtiötä tai seuraa, vaikka valmennuksella olisi peiliin katsomisen paikka. Alustavakin ilmoittaminen 
olisi parempi kuin täysin ilmoittamatta jättäminen tai päivää ennen ilmoittaminen. Viesti kulkee pienelle sisäpiirille varmasti hyvin (valmentajien ja huollon perheet) mutta 
jos et ole vastuupestissä, saat tietää tapahtumista "vahingossa" tai et ollenkaan.

• Seuran toiminta tulisi olla vahvempaa ja organisoidumpaa. Nyt joukkueen toiminta on liian paljon kiinni yksittäisistä vanhemmista. Lisäksi ihmetyttää sateenvarjoseura 
Ilveksen toiminta. Se ei näy Lekissä juuri mitenkään. Mielestäni saman ikäluokan joukkueiden tulisi treenata niin Ilveksessä kuin sen sateenvarjoseuroissa samalla tavalla 
ja konseptin pitäisi tulla seuroilta. Nyt maksamme isoja seuralaskuja, mutta käytännössä joukkueet toimivat vain vapaaehtoisten vanhempien toimesta. Jos vanhemmista 
ei löydy riittävästi osaavia tekijöitä, homma ei toimi mitenkään.

• LeKin toiminta joukkueen tukemisessa, pelaajien kehittymisessä ja LeKin johdon/päälliköiden näkyminen harjoituksissa on hyvin vaatimatonta näin vanhempien 
näkökulmasta. Kokonaisuus enemmän vain vspaaehtoishuoltajavalmentajien vastuulla. Tällä toiminnalla kehittyvillä vaara siirtyä muualle kuten jo siirtynytkin. Tähän olisi 
syytä saada lisää satsausta. Pienentyvät joukkuekoot aiheuttavat jäljellejääville lisää kustannuksia ja lähteviä on vaarassa tulla lisää. Tällä hetkellä tuntuu karkeasti 
sanoen että LeKin ja sateenvarjoverkoston rooli vaatimatonta, kunhan vaan seuramaksut maksetaan. Asia on ehkä toisin mutta jonkinlainen skarppaus näkyvyyteen ja 
valmennustukeen olisi paikoillaan.

• Valmennuspäällikkö voisi osallistua useimmin kauden aikana treeneihin. Välttämättä ei tarvitse treenejä vetää mutta olisi mukana ja tekisi itsensä näkyväksi. Eri 
ikäryhmien yhteistyötä voisi olla enemmän. Yhteisiä treenejä, oheisia ja harjoitusotteluita.



Arvioi väittämiä asteikolla 1-5, jossa
1 = Täysin eri mieltä
2 = Jokseenkin eri mieltä
3 = En osaa sanoa
4 = Jokseenkin samaa mieltä
5 = Täysin samaa mieltä

 



Yhteisöllisyys ja osallistuminen
 



Harjoitukset ja kilpailut
 



Lapseni omat motiivit ja harjoittelu
 



Lapsen elämänrytmi
 



Urheiluharrastuksen kokonaiskulut
 



Tiedotus
 



Pelisäännöistä ja toimintatavoista sopiminen
 



Kokonaiskeskiarvot
 



Kiitos!

 


